
Grundeierforeningen Holmstrup Bakker - Afdeling 2
Referat af generalforsamlingl4. marts 2OL9

6 ud af 55 husstande var reprasenteret:
Louise (320), Kamil (404), Anne Marie og Steen (308), Preben (362), Mads (312), Tanja og Henning
(328).

Dagsorden i henhold til vedtagterne:

L Valg af dirigent.

Preben blev valgt som dirigent.
Preben konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.
Henning blev valgt som referent.

2. Afdelingsformandens beretning for det forlgbne fir.

Mads aflagde i formandens fraver den beretning, der allerede var offentliggjort pi
hjemmesiden.

Kommentar: Der er rotter flere steder - og kommunen rykker ud.
Beretningen blev godkendt.

3. Aflaggelse af afdelingsregnskab 2018.

Regnskabet blev offentliggjort pi hjemmesiden primo marts 20L9.
Regnskabet blev godkendt.

4. Rettidigt indkomne forslag.

Der henvises ti l  de komplette forslag pi hjemmesiden.

Forslag nummer 1:

Forsl a g ssti I I e r : Be sty re I se n.

Forsldgets indhold:
Nedleggelse of legeplads mellem nummer 310 og 312. Tenkes gennemfart pd en
'orbejdsl6rdag", hvor Legehuset og forventeligt ogsd bord-/benkesattet bortskaffes. Der

ryddes og kultiveres og onlegges gras.
Det er IKKE tanken, at vi pd generolforsamlingen skal toge stilling til, hvod omrddes sd skol
bruges til; men forslog er velkomne.

Okonomi:
Er medtaget i det fremlogte budget med kroner 7.000 under Legeplodser, heri inkluderet lidt
drikkevorer til de medhjelpende medlemmer.

Behandling pi generalforsaml ingen :
En enig generalforsamling anbefaler, at den kommende bestyrelse gennemfarer forslaget.

Bord/benkeset fjernes ogs6. Bestyrelsen finder ud, hvad der skal ske med det, det er for godt
ti l  at smide ud; men ikke godt nok ti l  at blive pi pladsen.



Nir vi skal have legehuset pi genbrugsstationen, si tager vi lige de tre tverliggende stammer
ved den 'nye' legeplads med pi samme tur.

Vedr0rende den fremtidig anvendelse: Forslag om frugttreer eller frugtbuske, alternativt
blandede blomster.

Der blev bevilliget barkflis til at legge ved hekplanterne. Det forventes stadig, at forslaget kan
gennemfpres for noget der ligner de afsatte 1.000 kroner. '

Det blev under behandlingen af dette punkt bemarket, at de resterende 5.000 kroner i
budgettet ikke levner plads ti l  etablering af legeplads; kun vedligeholdelse.

Forslag nummer 2:
F ors I agssti I I e r : Be sty re I se n.

Forslogets indhold:
Etablering af trafikspejl ved "udk6rslen" mellem 304 og 328, sd trafikonterne herfra er i stond
til ot se trofikken, der kommer fra 330-384.

0konomi:
Forventes ot kunne gennemfures for under 4.000 kroner, hvortil skal legges moms. Er
medtoget i det of bestyrelsen fremlagte budgetforslog med kroner 5.000 under Materialer.

Behandling pl generalforsamlingen :
En enig generalforsamling anbefaler, at den kommende bestyrelse arbejder for at gennemf4re
forslaget i henhold tal budgetforslaget.

Formanden kontakter 386 inden etablering, idet spejlet skal sti pd indersiden af fortovet.
Derefter skal bestyrelsen ansoge kommunen om lov, hvis vi fdr tilladelse, s6 gennemf6res
forslaget, hvis prisen inklusive montering ligger i omegnen af 5.000 max 6.000 kroner.

Forslag nummer 3:
Forslogsstiller: Peder von der Schaft, Jernaldervej 368

Forslagets indhold:
Etoblering af en bosketballkurv pd vendepladsen bag ved 348.
Se det fulde forslag pd hjemmesiden - pd side 3 vedrarende forslag til generolforsomling.

Qkonomi:
En tronspartobel losning kan tilsyneladende etableres for under 3.000 kroner; mens bestyrelsen
endnu ikke har fundet prisen pd etablering af permanent stonder med kurv. Hvis f^rstnavnte
l4sning besluttes pd generalforsamlingen, er det bestyrelsens opfattelse, ot belObet bor tages
af de 20.000 kroner, der er anlon under Felles aktiviteter / felles arealer.

Behandling pl generalforsamlingen :
En enig generalforsamling anbefaler, at den kommende bestyrelse forspger at gennemf6re
forslaget - dog med et vesentligt forbehold for Okonomi.

Der har tidligere veret et basketballstativ pi samme plads. Det blev nedtaget for fi 5r siden.
Pladen, kurven og nettet blev destrueret, var blandt andet pi grund af herverk ubrugeligt til



formllet. Stativet blev nedtaget og overdraget til hovedforeningen. Hvad der skete med det,
vides ikke.

Generalforsamlingen gAr ind for en stationer {ikke en transportabel) losning.
Den nye bestyrelse undersoger, om hovedafdelingen vil og kan returnere stativ.
Derefter nabohoring.
Hvis vi kan gennemfore det for max 7.000 kroner, si forsoges forslaget realiseret med hjelp
fra forslagsstiller.
Belobet tages af de 20.0O0 kroner, der er anf6rt i bestyrelsen budgetforslag under Falles
aktiviteter / falles arealer.

Forslag nummer 4:
Forslagsstiller:
Eigil og Anita Louridsen, Jernaldervej 394

Forslageb indhold:
Genopretning af skade opstdet i forbindelse med nedlaggelse of fiberkabel.
Se det fulde forslog pd side 4 i dette dokumenL

Qkonomi:
Der b6r ske genopretning for leverondOrens regning. Krovet b6r rejses af enten hovedforening
eller ofdeling 2. Arbejdet skal udfgres; men regningen bqr ikke ende i afdeling 2, hvorfor der
ikke er ofsot midler til formdlet.

Behandling pl generalforsamllngen:
Bestyrelsen kontakter hovedafdelingen. Sa tager vi den derfra. Det skal bare laves I

5, Fremlaggelse af afdelingsbudget og fastsattelse af afdelingskontingent.
Der var regnefejl i det af bestyrelsen offentliggjorte budgetforslag. Udgiftsposten pe 3.000
kroner til beskering var ikke medregnet itotalen. Der var ogsS en tal-fejl, idet forslag 1 i
budgettet fremstlr som om det skulle koste 2.000 kroner. Det skulle kun vare 1.000 kroner.

I forbindelse med behandlingen pi generalforsamlingen blev det klart, at der idet fremlagte
budgetforslag ikke var afsat midler til den rensning af kloakkerne, der er omtalt i formandens
beretning. Denne rensning skal gennemf6res uanset omkostningen. De 7.000 kroner indregnes
i budgettet under Falles aktiviteter / falles arealer.

Budgettet er fastlagt ud fra, at vi i 2018 lavede et utilsigtet overskud, da vi slet ikke fik taget hul
pe felles aktiviteter / falles arealer. Den disponible egenkapital svarer nu til 8-9 drs udgifter pi
2018-niveau. Og cirka 5 irs underskud ud fra de kendte udgifter i 2019 (uden udvidelse af
aktiviteten).

Kontingentet blev sat ned fra 350 kroner til 250 kroner per bolig.
Revideret budget offentliggores pA hjemmesiden.

6, Valg af medlemmer og suppleanter til afdelingsbestyrelsen.
Ingen kandidater ud over Louise.

Da vi derfor ikke kan blive fem medlemmer af bestyrelsen, reduceres bestyrelsen tiltre
medlemmer. Kamil Dyszkant, Jernaldervej 404 (valgt i 2018 for 2 tr) trakker sig derfor fra
bestyrelsen og valges i stedet som eneste suppleant.

I



7.

Valgt blev Louise Brittner Rasmussen, Jernaldervej 320.

Den samlede bestyrelse ser siledes ud:

Valg af revisor.
Svend Toft blev genvalgt.

Valg af revisorsuppleant.
Preben Dahl blev valgt.

Eventuelt.
Dirigenten takkede for god ro og orden.

Preben Dahl

en0

Information fra bestyrelsen :

Bestyrelsesmode den 14. marts 2019:

Den nyvalgte bestyrelse konstituerede sig som folger:

Arbejdsdagen for nedleggelse af legeplads mellem 310 og 312 (punkt 4, forslag 1) bliver afholdt

sondag den 7. april 2OL9. tndbydelse runddeles senere.
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